
 

                       

6. výborová schôdza 31.10.2023                            

 Prítomní členovia výboru:                           1.  Jozef Pač               .................  áno           

                                                                                        2.  Peter Abrahám     .................  áno        

                                                                                        3.  Pavel Mužík          .................. áno                                  

                                                                                         4. Jaroslav Forgáč    .................. áno    

                                                                                         5.  Peter Beňadik     .................. áno               

                                                                                         6.  Štefan Jonáš       ................... áno                

                                                                                         7. Juraj Michaleje    ................... áno 

  Revízna  komisia:                                               1.  Ondrej Gábor     .................. áno 

                                                                                         2.   Ján Mečiar         ..................  áno 

                                                                                         3.  Pavel Hogh         ..................  áno                

  Dôverníci:            1.  Peter Beňadik ....................... áno             

                                      2.  Eduard Škriniar  .....................ospr. 

                                      3.  Radomír Beňovič ................... nie               

                                      4.  Vladimír Balaška ................... áno                   

                                      5.  Ján Mečiar............................. áno                    

                                      6.   Štefan Jonáš......................... áno                      

                                      7.   Pavol Hogh ........................... áno 

                                       8.  Ladislav Skladan ................... áno 

                                       9.  Jozef Krššák .......................... nepozvaný 

                                     10. Vladimír Haraburda ............... áno 

 

 



Program:       

1. Privítanie 

2. Informácia o opeľovacej činnosti, problémy v CEHZ 

3. Informácia o rozhodnutí zo strany PPA pre našu ZO 

4. Preškolenie asistentov AUVL z našej organizácie 

5. Návrh zo strany výboru na vyškolenie nových asistentov AUVL 

6. Objednávka časopisu Včelár 

7. Rozdanie finančných prostriedkov pre včelárov 

8. Návrh na udelenie vyznamenaní 

9. Diskusia 

10. Ukončenie VS              

      

Zápis: 

Bod č. 1: Na začiatku schôdze, tajomník p. Pač privítal všetkých zúčastnených a otvoril schôdzu  s uvedeným 
programom. 

Bod č. 2: Tajomník ZO informoval o schválení sumy za opeľovaciu činnosť  a to 4,00 € na jedno včelstvo  pre rok 
2023. Uviedol, že za našu ZO  počty od dôverníkov sedeli. Korekcia počtu bola len jedna a to u p. Berčíka 
z Kremnice.   

Bod č.3: Tajomník ZO p. Pač informoval  o Rozhodnutí a schválení žiadosti o vyplatenie pomoci za podporný rok 
2022/2023 pre našu ZO SZV Žiar nad Hronom. Všetky položky žiadosti o vyplatenie pomoci boli SZV Bratislava 
značne krátené . Naša ZO získala za nákup PC / nákupná cena 699,- eur / sumu 240,33 eur. Taktiež informoval, 
že technická pomoc bola celkovo krátená o 50,24 %. 

Bod č.4: Preškolenie asistentov AUVL sa podarilo vybaviť v Banskej Bystrici a bude sa konať 25.11.2023. 

Bod č.5: Výbor schválil predložený návrh na vyškolenie nových členov AUVL . Preškolenia sa zúčastnia:  

1. LAUKO Rastislav 

2. MICHALEJE Juraj      

 

Bod č.6:  Objednanie časopisu VČELÁR na r.2024 ako aj úhradu do svojpomocného fondu, má na starosti 
predseda ZO p. Abrahám. Všetky potrebné veci / termín 20.11.2023., financie / treba konzultovať s ním. 

Bod č.7:  Hospodár ZO p. Ing. Mužík rozdal jednotlivým členom finančné prostriedky pre včelárov. 

Bod. č.8: Tajomník ZO vyzval členov a dôverníkov, aby predložili návrhy  na udelenie vyznamenaní pre členov 
našej ZO. Z jeho strany padli aj návrhy a to : 

p. Beňovič, p. Haraburda, p. Hric Ondrej , p. Škriniar.  

Bod. č.9 : V diskusii p. tajomník informoval o problémoch v niektorých ZO, ktoré riešia v Banskej Bystrici. 



Poskytol informáciu o spáde klieštika na jeho včelnici, ako aj izolovaní matiek. 

Výbor ZO sa dohodol, na spôsobe akým sa budú vykonávať včelárske nedele. Bolo odsúhlasené, že tieto sa 
budú konať pod gesciou jednotlivých dôverníkov, pričom tam , kde je málo členov / včelárov / tak sa spoja 
dvaja, resp. traja dôverníci. Taktiež bolo odsúhlasené, že členovia výboru budú nápomocní pri organizačnom 
zabezpečení tejto udalosti. Najbližšia Včelárska nedeľa sa uskutoční v r. 2024 a to v agátovom háji v Lovčici – 
Trubín. Organizátorom bola určená skupina pod vedením p. Beňoviča Radovana. 

Ďalej bolo v diskusii tajomníkom ZO navrhnuté, že VS sa budú konať podľa potreby a nie každý mesiac poslednú 
stredu v mesiaci. 

Na záver, tajomník poďakoval  všetkým za účasť a ukončil VS.  

 

V Žiari nad Hronom,  3.11.2023                                                                                           Zapísal : Ondrej Gábor 

 

 

 

                                       

            

                                     

                               

                                

      

 

         

                

 

 

 

 

 

 

                       

                                

                        



                                                           

   

    

 

                       

                                

                        

                                                            

                              

 

     

 

                                 

                                 

                                                   

 

 

 

 

 

 

 

 

 


